
 

Openbare vergadering 

 

Vragen, voorstellen en interpellaties 

AP1. Interpellatie van raadslid Dany Goessens betreffende zijn voorstel van 28 januari 
2021 tot tenlastename van de bijdragen van de vrijwillige hulpverleners van de 
hulpverleningszone Zuidoost Vlaanderen die tewerkgesteld zijn in Ninove en die 
wensen aan te sluiten bij de GSD-V 

 
Volgende motivering wordt door de heer Dany Goessens in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Op de gemeenteraad van 14 december 2020 werd de toetreding van de lokale overheid tot de 
Gemeenschappelijke Sociale Dienst Vlaanderen unaniem goedgekeurd. 
 

De Gemeenschappelijke Sociale Dienst Lokale Besturen in Vlaanderen maakt het mogelijk dat 

vrijwilligers van een hulpverleningszone kunnen aansluiten voor een jaarlijkse forfaitaire bijdrage 
van slechts 35 euro. Hiervoor moeten ze gewoon een online formulier invullen. 
 
Op de gemeenteraad van 25 januari 2021 legde ik een voorstel ter stemming voor tot 
tenlastename van deze bijdrage van 35 euro voor de vrijwilligers van de hulpverleningszone 
Zuidoost Vlaanderen die tewerkgesteld zijn in Ninove en die wensen aan te sluiten bij de GSD-V. 

 
In haar antwoord verklaarde de burgemeester, die tevens voorzitter is van de hulpverleningszone 
Zuid Oost Vlaanderen, dat ze eerst nadere inlichtingen wou inwinnen over de mogelijkheid van dit 
voorstel. Er zou zeer kort na de bewuste gemeenteraad een vergadering doorgaan van de 
hulpverleningszone. 
 
Intussen zijn we 3 maand verder en wachten wij samen met de vrijwilligers van de 

hulpverleningszone zuid Oost-Vlaanderen nog altijd op een antwoord. 
 
Vragen: 
 
- Heeft de burgemeester intussen de nodige antwoorden ontvangen en kan zij dit nader 

toelichten?” 



 

AP2. Interpellatie van raadslid Dany Goessens in verband met het herstellen van de 
voetpaden in de wijk Hof Ter Duyst 

 
Volgende motivering wordt door de heer Dany Goessens in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Op de gemeenteraad van 14 december interpelleerde ik over de slechte toestand van de trottoirs 
in de wijk Hof Ter Duyst. De bevoegde schepen antwoordde toen dan er eind januari begin februari 

een beslissing zou genomen worden. 
 
Uit de verklaring van de bevoegde schepen bleek dat hij voorstander was om niet alleen de slechte 
trottoirs aan te pakken maar om een totaalproject in de wijk te ontwikkelen. De schepen zei ook 
dat hij tegen eind januari duidelijkheid zou kunnen geven aan de bewoners van de wijk. 
 

Niettegenstaande de belofte om de mensen op de hoogte te stellen tegen eind januari - begin 
februari, weten de mensen in de wijk nu eind maart, nog altijd niet wat de beslissing is. De 
trottoirs liggen er nog altijd even slecht bij als voordien. 
 
Vragen: 

 
- Welke beslissing is er intussen genomen? 

 
- Waarom werden de bewoners van de wijk Hof Ter Duyst eind januari, zoals beloofd, niet ingelicht 
over welke beslissing er genomen werd? 
 
- Wanneer voorziet men nu concreet de (dringende) herstellingen van de trottoirs in de wijk Hof 
Ter Duyst?” 
 



 

AP3. Interpellatie van raadslid Karolien De Roose over huwelijken in openlucht 
 
Volgende motivering wordt door de mevrouw Karolien De Roose in haar interpellatie vermeld: 
 
“Voor mensen in de zorg en voor ondernemers, is het voorbije jaar zeer zwaar geweest maar ook 
voor mensen die moesten afscheid nemen van hun geliefden was het een ellendige periode.  
 

Het leven gaat natuurlijk steeds voort en koppels die hun trouw vorig jaar misschien hebben 
uitgesteld, gaan dit geen tweede keer doen en zullen allicht de komende maanden toch willen 
trouwen. 
 
Bijeenkomsten in gesloten ruimten zoals de trouwzaal in het oude stadhuis zullen, zelfs nà de 
versoepelingen, niet altijd evident zijn komende lente en zomer. 

Verschillende gemeenten hebben sinds het uitbreken van corona een buitenlocatie gezocht waar je 
officieel kan trouwen. Op die manier kunnen er ook meer familieleden en vrienden deelnemen aan 
deze heuglijke gebeurtenis.  
 
Mijn vraag aan het stadsbestuur is om dergelijk initiatief uit te werken. Op die manier kunnen meer 

mensen deelnemen aan de plechtigheid maar kunnen we ook een aantal mooie plekjes in onze stad 
onder de aandacht brengen. Het stadspark is een optie maar ook vele mooie locaties in de 

deelgemeenten, zoals bijvoorbeeld de omgeving van de kapel van Bevingen, zouden fantastische 
plaatsen zijn om een huwelijk te laten plaatsvinden. “ 
 



 

AP4. Interpellatie van raadslid Karolien De Roose over de vaccinaties covid-19 
 
Volgende motivering wordt door mevrouw Karolien De Roose in haar interpellatie vermeld: 
 
“Aangezien mensen zo nu en dan niet komen opdagen of omdat men soms meerdere dosissen 
haalt uit een flesje, komen er op het laatste moment nog plaatsen vrij. Om die prikjes niet verloren 
te laten gaan heeft de stad sinds kort een reservelijst aangelegd. Wie ouder is dan 65 en binnen de 

dertig minuten in het vaccinatiecentrum kan zijn, kan zich op de lijst zetten. 
 
De vaccinatiecampagne loopt al een aantal weken. Zowel in het WZC Klateringen als in het 
vaccinatiecentrum zijn de voorbije weken mensen niet komen opdagen of heeft men meer dosissen 
uit een flesje gehaald. 
 

Hierbij volgende vragen: 
 

1. Hoeveel dosissen werden in het WZC Klateringen en het vaccinatiecentrum de voorbije 

weken toegediend aan personen die niet op de lijsten stonden van prioritair te vaccineren 

personen?  

 

2. Welk percentage vertegenwoordigt deze categorie van niet-prioritaire personen op het 

totaal aantal vaccinaties? 

 

3. Wat waren de criteria die werden gebruikt om mensen op te bellen of te contacteren? Nu is 

het duidelijk dat het gaat om de 65-plussers, maar wat waren de criteria vòòr het 

aanleggen van de lijst? 

 

4. Heeft men overwogen om bijvoorbeeld de politiediensten, brandweerlieden of onderwijzend 

personeel (die al lang vragende partij zijn voor een snelle vaccinatie) te contacteren?” 

 



 

AP5. Interpellatie van raadslid Ilse Malfroot aan de schepen van sport over het 
skatepark 

 
Volgende motivering wordt door mevrouw Ilse Malfroot in haar interpellatie vermeld: 
 
“Vorige gemeenteraad werd het bestek voor de overheidsopdracht voor de levering met als 
voorwerp ‘levering en montage van skatetoestellen van een modulair skatepark te Ninove’ 

goedgekeurd. 
 
Hierover heb ik volgende vragen: 
 

- Wat is de stand van zaken in het dossier? 

 

- Hoeveel offertes werden reeds ontvangen? 

 

- Hoe werd het budget bepaald? Welke voorbereiding met gespecialiseerde firma’s is hieraan 

voorafgegaan? Wat was het resultaat? 

 

- Is de schepen bereid het huidige skatepark in de huidige vorm te laten staan tot wanneer 

de volledige gunning is afgelopen, en een datum voor de nieuwe opbouw is vastgelegd? 

 

- Indien het skatepark wordt afgebroken vooraleer de overheidsopdracht is afgerond, is de 

schepen dan bereid om de huidige modulaire toestellen te verplaatsen naar een andere 

locatie zodat er toch gebruik kan gemaakt worden van het skatepark door bmx’ers, 

steppers, skateboarders…? Indien neen, waarom niet? 

 

- Wat is de visie van de schepen over de toekomst van urban sports?  

 

- Is de schepen bereid een indoor ruimte te voorzien voor het beoefenen van urban sports, 

zoals skate, blade, step, bmx? Zo neen waarom niet?” 

 



 

AP6. Interpellatie van raadslid Ilse Malfroot aan de schepen van kinderopvang over de 
premie vormingsmomenten 2020 

 
Volgende motivering wordt door mevrouw Ilse Malfroot in haar interpellatie vermeld: 
 
“Onlangs ontving de Ninoofse kinderopvang een schrijven vanuit de stad, met de vraag om de 
documenten voor de gevolgde vorming in 2020 door te geven.  

 
Zoals u wellicht weet werd 2020, vooral gekenmerkt door het Covid19 virus en de daarbij horende 
problemen.  
 
De geplande vormingsmomenten gingen bijgevolg niet allemaal door, waardoor de Ninoofse 
kinderopvanginitiatieven niet aan de voorziene 6 uur komen en hun recht op de Ninoofse premie 

(locatiepremie, anciënniteitsbonus) dreigen te verliezen.  
 
Hierover heb ik volgende vragen: 
 

- Hoeveel opvanginitiatieven dreigen hierdoor hun premie te verliezen? 

 

- Is de schepen bereid om een versoepeling van het reglement te voorzien zodat de 

opvanginitiatieven toch hun premie ontvangen? 

 

- Zo neen, waarom niet?” 

 



 

AP7. Interpellatie van de raadsleden Stijn Vander Elst en Anja Beeckman gericht aan de 
schepen van Lokale Economie Alain Triest betreffende lokale financiële 
ondersteuningsmaatregelen voor horeca en andere sectoren 

 
 
Volgende motivering wordt door de heer en mevrouw Stijn Vander Elst en Anja Beeckman in hun 
interpellatie vermeld: 

 
“Na één jaar corona crisis is alle hoop gevestigd op de vaccinatiecampagne om snel tot een afbouw 
te kunnen komen van de geldende maatregelen die werden getroffen in functie van het indijken 
van de pandemie en de bescherming van de volksgezondheid. De maatregelen waren bij 
momenten heel verregaand en leidden tot het stilvallen van de economische activiteit in een aantal 
sectoren.  

 
Ik denk dat iedereen beseft dat op dit vlak de horeca-sector het zwaarst getroffen is, net als de 
sectoren van de contactberoepen. Gedurende maanden hebben zij hun zaak moeten sluiten en dus 
hun inkomsten zien verdwijnen. Op Vlaams en federaal niveau werden maatregelen genomen om 
het leed te verzachten voor bedrijven en handelszaken door de invoering van tijdelijke 

werkloosheid wegens overmacht voor werknemers en het overbruggingsrecht voor zelfstandigen.  
 

Naar aanleiding van de eerste golf vorig jaar werden ook lokaal steunmaatregelen getroffen: van 
het terrassenplan voor de horeca tot het afschaffen van de solidariteitsbijdrage 2019 en 2020 
(intussen ook al voor 2021), het gratis reclamedrukwerk en de consumptiebon van 25 euro/gezin 
voor lokale handelszaken. 
 
Bij het uitbreken van de tweede golf in oktober gingen de winkels en horeca opnieuw dicht, en 
hoewel de meeste winkels heropenden in december, is dat voor de horeca vijf maand na hun 

sluiting nog altijd niet het geval. De sector van de contactberoepen ging ook pas open in de loop 
van februari en maart. Zoals gezegd is alle hoop nu gevestigd op de vaccinaties en versoepelingen 
in mei, tenminste als de huidige derde golf niet meer aan kracht wint en geen stokken in de wielen 
steekt. 
 
Teneinde de lokale horecazaken een impuls te geven bepleiten we naast flankerende 

beleidsmaatregelen zoals bijvoorbeeld een terrassenplan, het organiseren van kleinschalige 
evenementen, gratis parkeren in blauwe zones, ondersteuning/promotie via sociale media/app,… 

ook financiële steunmaatregelen op korte termijn. We denken hierbij aan het afschaffen van 
belastingen en het toekennen van een premie. Deze maatregelen kunnen gerust ook gelden voor 
handelszaken andere dan horeca die verplicht werden om te sluiten n.a.v. de tweede golf. 
 
Daarnaast vragen we ook beleidskeuzes met een structurele impact, ten bate van en in 

samenwerking met onze Ninoofse ondernemers, die de korte termijn overstijgt. 
 
Onze vragen zijn dan ook: 
 

1) Plant de schepen op korte termijn financiële steunmaatregelen voor de horeca (en andere 

zaken) die verplicht werden om te sluiten? Zo ja welke? 

 

2) Op welke manier wil de schepen uitvoering geven aan een structurele aanpak op 

middellange termijn voor en met onze Ninoofse ondernemers?” 

 



 

AP8. Interpellatie van raadslid Guy D'haeseleer over het achtergelaten bouwafval in de 
straat Stuypenberg te Lebeke -Outer. 

 
Volgende motivering wordt door de heer Guy D’haeseleer in zijn interpellatie vermeld: 
 
“Een tijdje geleden werd de veldweg ter hoogte van het hockeyplein (Wegsteek te Outer -Lebeke- 
Stuypenberg) geasfalteerd. Sindsdien ligt er bouwafval (steenpuin en houtafval) op de 

landbouwgrond van een privé-eigenaar.  
 
Bovendien steekt er een stuk beton boven het wegdek uit waardoor het water afgeleid wordt naar 
het perceel van betrokkene met alle wateroverlast als gevolg. 
 
Binnenkort moet deze landbouwgrond bewerkt en ingezaaid worden. Welke dringende maatregelen 

zal het stadsbestuur nemen om deze grond zo vlug als mogelijk in zijn oorspronkelijke toestand te 
laten herstellen?” 
 



 



AP9. Voorstel van raadslid Guy D'haeseleer om een beroep te doen op één van de 

onderzoeksbureaus om eigendomsfraude aan te pakken bij Ninove Welzijn 
 
Volgende motivering wordt door de heer Guy D’haeseleer in zijn voorstel vermeld: 
 
Motivatie: 
 
Zoals men weet wordt er op grote schaal eigensomfraude gepleegd binnen de sector van de sociale 

woningen. De Vlaamse Regering voorziet 5 miljoen euro om SHM’s financieel te ondersteunen bij 
het opstarten van dergelijke fraudeonderzoeken. 
 
Ik vraag dan ook dat de vertegenwoordigers van het stadsbestuur er binnen de Raad van Bestuur 
van Ninove Welzijn op aandringen dat er een procedure wordt uitgewerkt waardoor meldingen van 
vermoedelijke eigendomsfraude op een gestructureerde manier worden opgevolgd en indien nodig 

een beroep wordt gedaan op de onderzoeksbureaus die door de Vlaams regering werden 
aangewezen.” 
 



 

AP10. Interpellatie van raadslid Ilse Malfroot aan de schepen van lokale economie over 
de leegstand in Ninove 

 
Volgende motivering wordt door mevrouw Ilse Malfroot in haar interpellatie vermeld: 
 
“Het aantal leegstaande panden in Ninove neemt toe. Na de coronacrisis, zal het aantal 
faillissementen vermoedelijk nog toenemen, met meer leegstaande handels- en horecazaken tot 

gevolg. 
 
Vraag: 
 

- Welke acties zal het stadsbestuur ondernemen om de leegstand aan te pakken?” 

 
 


